
REFERAT 
 

Årsmøte i Musdalsetervegen, 21. juni 2021 
Sted: Havrebua, Stavsplassen 

Til stede: Eirik Skyberg, Eivind Holen Buhaug, Kjell Musdalslien, Jan Erik Linn, Svein Austlid, Else Marie 
Bjørnstad Bergum, Ola Håkon Sætha Ourom, Ole Skaug, Helge Offigstad, Birgit Wasrud 

Sak 1: Godkjenning av innkalling og sakliste 
Enstemmig godkjent. 

Sak 2: Valg av referent 
Eivind Holen Buhaug velges som referent. 

Sak 3: Gjennomgang av årsrapport 
Styreleder gjennomgår årsmeldingen. Årsmeldingen godkjennes. 

Sak 4: Regnskap 2020 
Helge Offigstad gjennomgår regnskapet for 2020. Regnskapet godkjennes. 

Sak 5: Budsjett for 2021 
Vegselskapet har noen kroner til gode for 2021. Det er brukt rundt 200.000,- + mva. for grusing, 
høvling og kloring i setervegen opp til parkeringsplassen, og rundt 80.000,- + mva. for reparasjon av 
Djupdalsvegen. 

Sak 6: Vedlikeholdsplan for 2021 
Styret har gjennomført vedlikeholdet som var planlagt for 2021. Eivind Holen Buhaug foreslår at det 
brukes noe av de resterende midlene til å grøfte fra øvre Offigstad til Holen seter. Dette godkjennes 
av årsmøtet. Det bemerkes av årsmøtet at vegselskapet ikke må glemme de avstikkende vegene, slik 
som til Holen og Skyberg. Styret kommenterer at det planlegges vedlikehold av Lågåtonsgutua neste 
år. 

Sak 7: Valg 
Valgkomiteen sitt forslag til styret. 

Eirik Skyberg – ikke på valg 
Eivind Holen Buhaug – ikke på valg 
Jan Erik Linn – tar ikke gjenvalg. Forslag: Erik Lagethon for 2 år 
Kjell Musdalslien – tar ikke gjenvalg. Forslag: Øystein Svendsen for 2 år 
Leder: Eirik Skyberg for ett år 
 
Valgkomite: 
Elin Hong – ikke på valg 
Ole Skaug – ny for to år 
 
Honorar: Ingen endring. 
 
Godkjent 
 



Sak 8: Dugnad – forslag om ny løsning for grunneiere 
Styret foreslår at det fastsettes to faste dugnader i året, vår og høst. Da skal det lappes og plukkes 
brøytestikker. Resten av arbeidet som da må utføres, kan faktureres. 

En av grunneierne kommenterer at det kan være framtidsrettet at man slår sammen vegselskapene 
Musdalsetervegen, Musdalseter hyttegrend og Søre Grønåsen hyttegrend for og blant annet bedre 
kunne planlegge vedlikehold. Disse vegselskapene bør sette seg ned å se på en løsning for dette og 
komme tilbake til de respektive årsmøtene med et forslag til løsning. 

Lisbeth Rindal (Langsvea) ber om å få slippe alle framtidige dugnader mot at gården betaler vanlig 
bomtakst for bruk av vegen. Langsvea fjernes fra all framtidig kommunikasjon angående dugnad.  

Sak 9: Vegavgift – bør satsene økes? 
Styret foreslår en økning på bil fra kroner 40 til kroner 50. 
Styret foreslår en økning på storbil fra kroner 80 til kroner 100. 
Alle andre satser heves da med 25% 
 
Dette med bakgrunn i styret sitt ønske om og framtidig heve vegstandarden langs seterrunden og 
Djupdalsvegen.  

Godkjent. 

Sak 10: Avslutning og servering 
Årsmøte avsluttes klokken 20.04 
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